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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 27. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP konaného  

dne 1. 9. 2021 v 15:00 hod. 
ÚSTŘEDNÍ ČISTÍRNA ODPADNÍCH VOD, STÁVAJÍCÍ VODNÍ LINKA  

     

 
Přítomni: RNDr. Jana Plamínková, Tomáš Vojtíšek, Mgr. Vít Zeman, Ing. Eva Tylová, Mgr. Jakub Lepš, Ing. Vladimír 

Schmalz, Bc. Tomáš Štampach, Tomáš Murňák, Ondřej Růžička (příchod 15.10 hod)  
Omluveni: Milan Maruštík, RNDr. Marcela Plesníková 
Hosté:  Ing. Jiří Rosický (ředitel divize strategických investic PVS, a.s.), Ing. Pavel Válek, MBA (předseda 

představenstva PVS, a.s.) 
Jednání řídila: RNDr. Jana Plamínková, předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní  

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do RHMP 

5. Informace k přípravě strategie hl. m. Prahy pro přechod na cirkulární ekonomiku - Pražský inovační institut 

6. Různé 

7. Stávající vodní linka ÚČOV - stav přípravy modernizace a rekonstrukce 

8. Dočišťování vyčištěných odpadních vod z Nové vodní linky - projekt Horizon 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 15.00 hod  
a řídila ho předsedkyně výboru RNDr. Jana Plamínková. Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy a dále 
konstatovala, že výbor je usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové výboru byli řádně 
pozváni a obdrželi všechny projednávané materiály. Omluveni byli RNDr. Marcela Plesníková a Milan Maruštík. 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

2.1 výbor souhlasí s navrženým programem jednání 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 
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2.2 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Tomáš Murňák 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru konstatovala, že byl zápis rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.3 výbor schvaluje zápis z 26. zasedání výboru dne 15. 6. 2021 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že tisky byly zaslány v předstihu a nebyly k nim připomínky. Dále představila 
jednotlivé tisky a otevřela diskuzi.  

Ing. Schmalz upozornil na tisk Z-9608 k návrhu zřízení příspěvkové organizace Pražské společenství obnovitelné 
energie (dále jen „PSOE“). Nejprve poukázal na legislativní problém, licenční řízení Energetického regulačního úřadu, 
chybějící business plán a dále uvedl, že veškeré potřebné licence už vlastní společnost Pražská plynárenská, a.s. (dále 
jen „PPAS“). Uvedl, že PSOE vzniká duplicitně k PPAS. Paní předsedkyně reagovala, že PSOE je oproti PPAS nezisková 
(příspěvková) organizace HMP, dále navrhla, aby na příštím jednání toto téma byla podrobněji prodiskutováno za 
účasti předkladatele tisku, právníků a specialistů. Ing. Schmalz podal námitku na nehospodárné nakládání 
s veřejnými prostředky hl. m. Prahy a uvedl, že se obává trestně právních následků. Jeho protinávrh zněl, aby se 
tento tisk přesunul k projednání na říjnovém ZHMP až následně po odborné debatě na výboru. 

Ing. Tylová upozornila na časovou tíseň a doporučila tento tisk neodkládat z důvodu realizace alespoň na komunální 
úrovni (zapojení a podpora MČ, např. fotovoltaika). Pan Růžička uvedl, že se s tím ztotožňuje a uvedl, že v praxi bude 
PSOE jako podpůrný tým pro školy, domovy pro seniory, městské úřady apod. optimální. 

Ing. Schmalz navrhl usnesení ve znění 3.1 

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje tisk Z-9608 nepředkládat na ZHMP dne 8. 9. 2021, ale aby se jeho projednání odložilo  
a měsíc a dále žádá na příštím jednání výboru o projednání tohoto tisku za účasti předkladatele  
a podpůrného odborného týmu 

nepřijato, pro: 2, proti: 2, zdržel se: 5  

3.2 výbor doporučuje tisk Z-9282, Z-9594, Z-9500, Z-9442, Z-9554, Z-9626 a Z-9601 ke schválení 

přijato jednohlasně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0  

3.3 výbor doporučuje tisk Z-9608 ke schválení 

přijato, pro: 7, proti: 2, zdržel se: 0  

4. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do RHMP 

Předsedkyně výboru uvedla, že přehled tisků za období od 21. 6. do 30. 8. 2021 členové obdrželi elektronicky.  

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato jednohlasně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

5. Informace k přípravě strategie hl. m. Prahy pro přechod na cirkulární ekonomiku - Pražský inovační institut 

Předsedkyně výboru přivítala Ing. Zuzanu Drhovou, která prezentovala informace o přípravě strategie Prahy pro 
přechod na cirkulární ekonomiku v návaznosti na cirkulární sken a klimatický plán města se zaměřením na 
stavebnictví, biomasu, vodu a odpady. Jako průřezová témata uvedla veřejné zakázky, implementace ze strany 
města a spolupráce s (nejen) podnikatelským sektorem. Každý z těchto toků má svoji cirkulární strategii – 
identifikujeme cíle pro rok 2030, nástroje, jak jich dosáhnout a konkrétní opatření realizovatelná v letech 2022 – 
2030. Strategie bude realizována prostřednictvím Akčních plánů, které budou periodicky vyhodnocované v 
nastavených indikátorech. 

Informace k přípravě Strategie na webu Pii https://www.prazskyinovacniinstitut.cz/projekty/cirkularni_ekonomika 

Předsedkyně výboru poděkovala za představené informace. 

6. Různé 

RNDr. Jana Plamínková poděkovala za účast a konstatovala, že další jednání bude 12. 10. 2021. 

https://www.prazskyinovacniinstitut.cz/projekty/cirkularni_ekonomika
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7. Stávající vodní linka ÚČOV - stav přípravy modernizace a rekonstrukce 

Ing. Jiří Rosický uvedl, že v současné době je zpracovaná dokumentace pro stavební povolení a podaná žádost  
o vydání stavebního povolení. Předmětem presentace byla informace o technické koncepci modernizace  
a přehledný časový plán celé probíhající projektové přípravy, výběru zhotovitele a realizace stavby s navazujícím 
zkušebním provozem.  

8. Dočišťování vyčištěných odpadních vod z Nové vodní linky - projekt Horizon 

V rámci mezinárodního projektu HORIZON je v prostoru SVL ÚČOV umístěno zařízení umožňující dočišťování 
vyčištěných odpadních vod (dva stupně) a těmito vodami jsou na dvou demonstračních jednotkách zavlažovány 
vybrané rostliny. Na dalších dvou demonstračních jednotkách jsou stejné rostliny zavlažovány vodou odebranou 
z Vltavy a vyčištěnými odpadními vodami z NVL bez dodatečné úpravy. Cílem projektu je zjistit dopad závlahy těmito 
vodami na kvalitu městské zeleně.  

RNDr. Jana Plamínková poděkovala a členové výboru se následně přesunuli na budoucí staveniště modernizace 
stávající vodní linky, kde jsou v prostoru dosazovacích nádrží umístěny i demonstrační jednotky projektu HORIZON.  

 
 

 

 
RNDr. Jana Plamínková 

předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 
 
 
 

Tomáš Murňák 
ověřovatel zápisu, místopředseda Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
Zapsala: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 


